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Wczoraj (16.10) w Teatrze Elektrycznym spotkała się na sesji skoczowska rada miasta. Było
to spotkanie zamykające kadencję samorządu 2014-2018.

fot. KR, Rajmund Dedio i Mirosław Sitko

Na samym początku sesji Przewodniczący Rady Miasta Rajmund Dedio zaprosił na scenę organizatorów turnieju
piłkarskiego BoskoCup: ks. Marcina Pompera oraz radną Joannę Dudę – Michalak, a także Przemysława Góreckiego,
który w ostatniej edycji turnieju otrzymał nagrodę dla najlepszego piłkarza. Rozgrywki odbywają się rokrocznie od
stycznia 2009 roku i uczestniczą w nich ministranci z parafii żywieckich i cieszyńskich. Zmagania dzielą się na cztery
etapy: turniej halowy, turniej letni na boiskach trawiastych, zgrupowanie kadry najlepszych zawodników oraz mecz
o superpuchar pomiędzy najlepszą drużyną turnieju halowego i letniego. Na zakończenie sezonu organizowana jest
uroczysta gala.  Gratulacje dla organizatorów przekazał Burmistrz Skoczowa Mirosław Sitko. 

W części dotyczącej sprawozdań i raportów z działalności omówione zostały takie zagadnienia jak gospodarka
niskoemisyjna gminy w latach 2016-2017, działalność spółki Sko-Eko (wraz z prezentacją dotyczącą podsumowania
modernizacji oczyszczalni ścieków), sport i kultura fizyczna w Skoczowie, czy podsumowanie dotyczące realizacji
zadań oświatowych w minionym roku szkolnym. Dodatkowo, poruszono także zagadnienia dotyczące Miejskiego
Ośrodka Pomocy Społecznej w zakresie letniego wypoczynku dzieci i młodzieży z rodzin dotkniętych problemem
alkoholizmu lub narkomanii oraz pomocy socjalnej dla uczniów gminy. 

Po krótkiej przerwie rada przeszła do głównego punktu obrad, jakim było uchwalenie statutu gminy Skoczów. Co
ważne, projekt został przyjęty przez aklamację. Prace nad nim trwały bardzo długo, gdyż pierwsze sugestie
dotyczące zmiany pojawiły się w grudniu ubiegłego roku. Przewodniczący Rajmund Dedio skomentował wynik
głosowania- bardzo serdecznie Państwu dziękuję. Tego punktu najbardziej się bałem w czasie całej
kadencji. Cieszę się, że nowej Radzie dajemy gotowe narzędzie i mogą zastanawiać się, co zmieniać w
gminie, jak ma ona funkcjonować, a nie wracać do takich formalnych spraw. Statut to takie prawo jazdy,
przepisy, według których mamy się poruszać w pracach Rady Miejskiej. 

Podczas kolejnych głosowań zajmowano się zmianą regulaminu przyznawania dotacji z budżetu gminy na wymianę
źródeł ciepła w budynkach mieszkalnych, korektą aktualnego budżetu miasta oraz planem zagospodarowania
przestrzennego. 

W końcowej części ostatniego posiedzenia Rady Miejskiej jej przewodniczący przekazał podziękowania za
współpracę burmistrzowi Mirosławowi Sitko oraz podsumował kadencję: 4 lata temu wsiedliśmy do pociągu, na
którym jest napisane "samorząd". Część z nas jechało już tym pociągiem, a teraz ten pociąg dojeżdża do
kolejnej stacji. Na niej, jak wiemy, część z Was chce już wysiąść, niektórzy bedą musieli wysiąść, a
niektórzy zostaną. Życzę wszystkim, którzy tego chcą, żeby zostali – mówił Rajmund Dedio. Cieszę się, że ten
nasz pociąg nie kołysał się, nie wykoleił się, nie stanął na bocznicy (bo i o takich przypadkach słyszałem w
Polsce). Nabrał odpowiednią prędkość i pędził w odpowiednim kierunku – podsumował.
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